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Mamy  już  końcówkę  listopada  i  kompletnie  nie  rozumiem,
dlaczego  wciąż  wielkie  polskie  portale  są  oflagowane
ukraińskimi flagami. Dlaczego tak jest w Polsce, a za granicą
nie?  Rozumiem,  że  są  chwile,  gdy  pod  wpływem  chwilowych
zdarzeń ludzie różnie reagują, ale po dwóch latach to naprawdę
głupio już wygląda. To nie jest normalne, że polskie barwy
pojawiają się tylko w czasie świąt państwowych, a przez resztę
roku barwy ukraińskie. Czy to się kiedyś skończy? Czy będzie
kiedyś w Polsce normalnie, tak jak w innych państwach?
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